



# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

**JOB OFFER**

## **Project Manager (M / F)**

# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

## Project Manager (M / F)

### + About Anywaves

Anywaves, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader in antennas for satellite constellations.

Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.

Thanks to the ingenuity and efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

### About the position

Reporting to the Program Directorate and under the supervision of the Program Director, you will be responsible for managing and coordinating complex projects. Your mission will be to oversee project development from conception to completion, ensuring their success in terms of deadlines, budget, and quality.

You will work closely with technical teams and clients to ensure the successful execution of each project.

### Key Responsibilities:

- **Project Management:** Plan, coordinate, and oversee all project phases, from the design stage to final delivery.
- **Team Management:** Lead and motivate a team of professionals from various specialties (engineering, R&D, operations, etc.) to ensure smooth project execution.
- **Client Relations:** Interact with clients, understand their needs, and ensure their satisfaction throughout the project lifecycle.
- **Financial Monitoring:** Control project budgets and ensure compliance with cost and time constraints.
- **Continuous Innovation:** Propose innovative and practical solutions to address technical and operational challenges.
- **Risk and Quality Management:** Identify, analyze, and mitigate project risks while ensuring adherence to the high-quality standards of the space industry.

### Profile required:

Holding a degree from an engineering school or a master's in project management (equivalent to a Bac+5), you have at least five years of professional experience, ideally in the space industry or a high-tech sector. You are comfortable leading a team, tracking performance, and making decisions. A strong command of English, both spoken and written, is essential for working in an international environment. Finally, you demonstrate rigor, autonomy, and great adaptability.

To apply, please send your CV and cover letter to: [r.h@anywaves.com](mailto:r.h@anywaves.com)

**Start:** as soon as possible

**Contract type:** Permanent

**Location:** Toulouse, France (31000)

**Reference number:** ANY-796-JO-ALL

**ANYWAVES**

2, Esplanade Compans Caffarelli  
Bât Toulouse 2000 - Hall D  
31000 Toulouse - France

**ANYWAVES**

SPACE ANTENNA MAKERS

[anywaves.com](http://anywaves.com)



# ANYWAVES

SPACE ANTENNA MAKERS

## Manager de Projet (H/F)

### + À propos d'Anywaves

Anywaves conçoit et fabrique des antennes spatiales de haute performance, alliant solutions sur étagère (produits « COTS » en S-Band, X-Band et GNSS) et antennes sur mesure adaptées aux besoins spécifiques de chaque mission.

Notre gamme COTS, dotée d'un héritage spatial, offre des solutions compactes et fiables pour les applications de TT&C, de rapatriement de données et de navigation. Nos antennes sur mesure répondent à un large éventail d'applications selon les exigences de nos clients.

Partenaire d'acteurs majeurs de l'industrie spatiale mondiale, Anywaves s'appuie sur l'innovation et une expertise technique reconnue pour relever les défis qui lui sont adressés.

### Le poste :

Rattaché(e) à la Direction des Programmes et sous la responsabilité du Directeur des Programmes, vous serez en charge de la gestion et de la coordination de projets complexes. Vous aurez pour mission de superviser le développement de projets depuis leur conception jusqu'à leur réalisation, en garantissant leur succès en termes de délais, de budget et de qualité.

Vous travaillerez en étroite collaboration avec les équipes techniques et les clients pour assurer la réussite de chaque projet.

### Missions principales :

- **Gestion de projets** : Planifier, coordonner et superviser toutes les étapes des projets, de la phase de conception à la livraison finale.
- **Gestion de l'équipe** : Piloter et animer une équipe de professionnels issus de différentes spécialités (ingénierie, R&D, opérations, etc.) pour assurer le bon déroulement du projet.
- **Relations clients** : Interagir avec nos clients, comprendre leurs besoins et garantir leur satisfaction tout au long du cycle de vie du projet.
- **Suivi financier** : Contrôler le budget des projets et veiller au respect des coûts et des délais.
- **Innovation continue** : Proposer des solutions innovantes et pratiques pour répondre aux défis techniques et opérationnels rencontrés.
- **Risque et qualité** : Identifier, analyser et mitiger les risques liés aux projets tout en assurant le respect des standards de qualité élevés de l'industrie spatiale.

### Profil recherché :

Diplômé(e) d'une école d'ingénieur ou d'un master en gestion de projet (Bac+5), vous justifiez d'une expérience professionnelle de 5 ans minimum, idéalement dans l'industrie spatiale ou un secteur technologique de pointe. Vous êtes à l'aise pour animer une équipe, suivre la performance et prendre des décisions. Une bonne maîtrise de l'anglais, à l'oral comme à l'écrit, est nécessaire pour évoluer dans un contexte international. Enfin, vous faites preuve de rigueur, d'autonomie et d'une grande capacité d'adaptation.

Pour postuler, merci d'envoyer votre CV à l'adresse suivante : [r.h@anywaves.com](mailto:r.h@anywaves.com)

**Date de début :** dès que possible

**Type de contrat :** CDI

**Localisation :** Toulouse, France (31000)

**Référence de l'offre :** ANY-796-JO-ALL

**ANYWAVES**

2, Esplanade Compans Caffarelli  
Bât Toulouse 2000 - Hall D  
31000 Toulouse - France

**ANYWAVES**

SPACE ANTENNA MAKERS

[anywaves.com](https://anywaves.com)

